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Beste lezer, 

Graag brengen wij je op de hoogte van enkele ontwikkelingen en activiteiten van

het Máxima MC Fonds.

Onderzoek en innovatie zijn noodzakelijk om ziekenhuiszorg in de regio op hoog

niveau te houden en deze nog slimmer en beter te maken. Dit kost geld en als

niet-academisch ziekenhuis moet Máxima MC dit zelf genereren. Mede daarom is

het Máxima MC Fonds in het leven geroepen om het ziekenhuis hierbij �nancieel te

ondersteunen.

Iedereen die het ziekenhuis en het fonds een warm hart toedraagt kan ons hierbij

helpen en elke bijdrage is meer dan welkom. In deze nieuwsbrief lees je hier meer

over. En op www.mmc.nl/fonds is te zien op welke wijze je een bijdrage kunt

leveren. Heb je zelf een idee of suggestie op welke wijze jij het fonds zou willen

ondersteunen, dan horen we dit natuurlijk graag.

Met vriendelijke groet, namens het Máxima MC Fonds, 

Eric van Schagen en Dries Steinmeijer 

 

Twee gehonoreerde onderzoeksaanvragen

Onderzoek: Elektrofysiologische weeën monitoring tijdens de bevalling

De Synoniem studie in Máxima MC Veldhoven

Het Máxima MC Fonds steunt de Synoniem studie. In dit onderzoek wordt een nieuw

systeem, elektrofysiologisch CTG (eCTG), getest om moeder en baby beter te volgen tijdens

de bevalling. Dit systeem dat samen is ontwikkeld met NEMO Healthcare, meet nauwkeurig

de hartslag van de baby en de weeën van de moeder. Het eCTG werkt goed, zelfs als de

moeder of baby veel beweegt, en is niet-invasief en draadloos, wat de moeder meer

bewegingsvrijheid geeft.

In het onderzoek worden vrouwen met een zwangerschapsduur van 37 weken of langer

gevolgd. Het doel is om te onderzoeken of het eCTG helpt de weeën beter te regelen, zodat

minder vaak kunstverlossingen of keizersneden nodig zijn. Ook kan dit systeem helpen bij

het voorkomen van hevig bloedverlies na de bevalling, doordat het meer inzicht geeft in de

samentrekkingen van de baarmoeder. Dit alles kan de bevalling veiliger maken.

Lees meer over dit onderzoek op het Máxima MC Fonds.

Onderzoek: Snelle infectiescreening bij pasgeborenen

Een ander onderzoek dat door het Máxima MC Fonds wordt ondersteund is de snelle

infectiescreening bij pasgeborenen. Pasgeborenen hebben een verhoogd risico op sepsis,

een ernstige infectie. Dit kan hen ziek maken of zelfs levensbedreigend zijn. Daarom krijgen

baby's met risicofactoren, zoals koorts bij de moeder, snel antibiotica. Ze worden vaak

opgenomen op de couveuseafdeling. Maar het blijkt dat veel van deze behandelingen niet

(direct) nodig zijn, omdat slechts één op de 25 tot 50 baby’s echt sepsis heeft.

Een nieuwe test, de Molecular Culture test, kan binnen 3-4 uur bepalen of er bacterieel DNA

in de navelstreng zit. In Máxima MC onderzoeken we deze test voor gebruik in de praktijk.

Dit kan helpen om onnodige antibiotica en opnames te voorkomen. Zo kunnen ouders en

hun kind dichterbij elkaar blijven. Deze innovatie is goed voor de baby's en helpt ook de druk

op zorgpersoneel te verlichten.

Lees meer over dit onderzoek op het Máxima MC Fonds

 

Geslaagde ambassadeursbijeenkomst van Máxima MC Fonds

Op donderdag 27 juni vond de jaarlijkse ambassadeursavond van het Máxima MC Fonds

plaats. Tijdens deze avond kwamen onze ambassadeurs en relaties samen om elkaar te

ontmoeten en te genieten van een hapje en een drankje. We willen hen bedanken voor hun

steun aan het fonds. Onze ambassadeurs zijn van groot belang voor het Máxima MC. Zij

helpen ons medisch-wetenschappelijk onderzoek en innovatie mogelijk te maken.

Tijdens de bijeenkomst deelden verschillende sprekers hun inzichten. Sportarts Marieke van

Vessem en onderzoeker Marijn van Hooff spraken over de rol van fysieke en mentale �theid

in de kankerbehandeling. Myrthe van der Ven presenteerde het Birthscreen-project voor

betere monitoring tijdens zwangerschap en bevalling. Kinderarts Hendrik Niemarkt vertelde

over een nieuwe methode voor snelle infectiescreening bij pasgeborenen.

Aan het einde van de avond werd het fonds verrast met een buitengewoon gulle gift van

Rotary Eindhoven-Zuid. Dankzij de organisatie van hun Midzomeravondwandeling 2024,

overhandigde Germaine van Bree een cheque van ruim €15.000,- aan het bestuur van het

fonds. 

Lees hier meer over de ambassadeursbijeenkomst.

 

AYA-lounge opent de deuren in Máxima MC

In Máxima Oncologisch Centrum (MOC) in Veldhoven is de AYA-lounge geopend, een

speciale ontmoetingsplek voor jonge kankerpatiënten. Deze lounge richt zich op jongeren

van 18 tot 39 jaar, die vaak unieke vragen en behoeften hebben. De ruimte biedt een warme

en veilige omgeving waar zij ervaringen kunnen delen en elkaar kunnen ontmoeten.

Lieke Simkens (internist-oncoloog) en Yvonne Uittenbogaard (afdelingshoofd MOC)

hebben de lounge ontwikkeld samen met vijf AYA-patiënten. Lieke benadrukt het belang

van lotgenotencontact: "Jonge mensen met kanker hebben behoefte aan

lotgenotencontact, een fysieke plek om elkaar te ontmoeten. De lounge is een plek van

samenkomst en verbinding.” 

Yvonne is als opdrachtgever trots op het eindresultaat: “Door de inzet van sponsoring en

giften hebben we deze bijzondere ruimte kunnen realiseren. Daar zijn we heel dankbaar

voor.” De lounge is toegankelijk voor alle jongeren die behandeld worden in het MOC,

ongeacht hun afspraken.

Lees hier meer over de AYA-lounge.

 

Update over twee onderzoeken

Onderzoek: Revalidatie op afstand voor patiënten kort na een opname wegens hartfalen

Hartfalen, een aandoening die het dagelijks leven van patiënten aanzienlijk kan

beïnvloeden, vereist effectieve revalidatie. Dit onderzoek, gesubsidieerd door het Máxima

MC Fonds, richt zich op een thuis revalidatieprogramma voor patiënten kort na een

ziekenhuisopname vanwege hartfalen. Dit programma omvat fysieke training met

fysiotherapeuten, voedingsadvies van diëtisten en mentale ondersteuning van

psychologen, gericht op het verbeteren van mobiliteit en de algehele levenskwaliteit. Door

patiënten de mogelijkheid te bieden om thuis te revalideren, willen we de toegankelijkheid

verhogen en de noodzaak voor reistijd verminderen.

De studie verdeelt deelnemers in twee groepen: één begint onmiddellijk met de revalidatie,

terwijl de andere zes maanden wacht. Eerste resultaten tonen aan dat deelnemers

tevreden zijn met de begeleiding. De de�nitieve resultaten worden in 2025 verwacht, wat

kan leiden tot waardevolle inzichten in het verbeteren van de zorg voor hartfalenpatiënten.

Lees meer over dit onderzoek op het Máxima MC Fonds.

Onderzoek: Optimaliseren van informatie voor ouders van kinderen met heupdysplasie

Heupdysplasie is de meest voorkomende aandoening van het bewegingsstelsel bij jonge

kinderen, met een prevalentie van 3-4% bij kinderen onder de 6 maanden in Nederland. Het

Máxima MC, een landelijk expertisecentrum, behandelt jaarlijks ongeveer 400 nieuwe

patiënten. Recent onderzoek heeft aangetoond dat ouders van kinderen met

heupdysplasie niet voldoende geïnformeerd zijn, wat leidt tot ongerustheid en zorgen.

Mede dankzij het Máxima MC Fonds is een onderzoekslijn opgezet om de

informatievoorziening te verbeteren. Interviews met meer dan 20 ouders hebben geleid tot

inzichten over hun behoeften: betere informatie vóór het eerste ziekenhuisbezoek,

gepersonaliseerde gegevens en visuele ondersteuning. In 2023 zijn de resultaten

gepubliceerd in het Bone & Joint Journal. Momenteel wordt een landelijke studie uitgevoerd

om de ervaringen van ouders en kinderorthopedische chirurgen te analyseren. Het doel is

om de communicatie te optimaliseren, zodat ouders beter voorbereid zijn en minder

ongerust.

Lees meer over dit onderzoek op het Máxima MC Fonds.

 

Ambassadeur aan het woord: Borrenbergs 

Borrenbergs is een familiebedrijf sinds 1937. Momenteel wordt het bedrijf geleid door de

derde generatie. Vanaf de start van het bedrijf zijn mensen ons uitgangspunt. De mensen

waarvoor we werken én de mensen waarmee we werken. De ambitie is om samen met onze

partners mensen blij te maken. Iedere ruimte die wij mogen inrichten is een kans om ‘iets

goeds te doen’ voor een ander.

Het is één van onze overeenkomsten met het Máxima MC Fonds. Voorop lopen en open

staan voor nieuwe ontwikkelingen is een andere pijler onder onze samenwerking. Al 23 jaar

werken wij met veel plezier samen met het Máxima MC. Om aan te haken bij het Máxima

MC Fonds was voor ons iets waar we niet over na hoefden te denken.

Het steentje dat wij bijdragen aan onderzoek zien wij als een waardevolle maatschappelijke

bouwsteen. Waarbij het gaat om ‘nieuw leven’, duurzame gezondheid en het welzijn van

mensen. Het sluit naadloos aan bij het familiebedrijf wat wij zijn.

Over Borrenbergs: of het nu gaat om uw woonhuis, uw kantoor of een andere ruimte, wij

richten deze volgens uw wensen in. Een ontwerp, de complete inrichting, de vloer, het

bekleden van uw ramen, behang, verf of iets anders op uw wanden, maatwerk

interieurbouw, de meubels, de verlichting of de styling. Uw wensen zijn ons uitgangspunt.

 

Je ontvangt deze nieuwsbrief omdat je het Máxima MC Fonds een warm hart toedraagt. We versturen

deze enkele keren per jaar om je te informeren over ontwikkelingen van het fonds. Mocht je deze

nieuwsbrief toch niet meer willen ontvangen, stuur dan een mail naar fonds@mmc.nl.
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